
Holte Rideklubs Generalforsamling 19. marts 2024 

Referat 
- Valg af dirigent: 

o Per Nielsen  
▪ Lovlig indkaldt generalforsamling 

- Formandens beretning: 
o God udvikling – næsten fuld booket hele året 
o Økonomien er i god udvikling 
o Sparet lønudgift grundet ingen driftsleder 
o Godt netværk med kommunen 
o Tilskud og fondsbevillinger på over 100.000 kr. 
o 9 stævner og 2 rideskolestævner 
o En del nye ansigter – Ny rideskoleansvarlig: Maria Rasmussen – Ny driftsleder: 

Jan-Michael 
o Mindre fokus på driftsdelen i bestyrelsen – mere fokus på fællesskabet og plads 

til alle 
o Hyldest championater: 

▪ Dressur og Spring hest: 
• Victoria Kledal 

▪ Spring pony: 
• Cornelia Lange 

▪ Dressur pony: 
• Ingrid Fog 

- Fremlæggelse og godkendelse af regnskab og budget: 
o Årets resultat: 1.6 mill. i overskud 

▪ Primær faktor – indtægt på rideskole og klubaktivitet og belægning på 
boksleje. 

o Udgiftside: 
▪ Lidt færre lønninger 
▪ Lidt færre udgifter 

o Positive likvider  
o Budgettet kommer – Jan-Michael med indover og mangler derfor de sidste 

justeringer 
- Fastsættelse af kontingent: 

o Fortsætter uændret 
- Behandling af indkomne forslag: 

o Elisabeth Hasselriis vedr. weekend foldordning 
▪ At foldene har samme tidsinterval i stedet for at det er forskudte som nu.  
▪ Forslaget bliver taget med i bestyrelsen og vendt med driftslederen og 

staldansvarlig. 



- Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
o Der er ikke nogen nye indkomne forslag til seniorpladserne, men ny indkommen 

som juniorrepræsentant – Asta Ramsdahl Alminde 
o Den siddende bestyrelse er genvalgt: 

▪ Ulla Hoffmann 
▪ Dorte Grona 
▪ Ida Leth 
▪ Mia-Louise Mailund Smith 

o Juniorrepræsentant: 
▪ Asta Ramsdahl Alminde 

- Valg af revisor: 
o Bestyrelsen indstiller: 

▪ RI statsautoriseret Revisionsaktieselskab 
▪ Godkendt af generalforsamlingen 

- Evt. 
o Malou 

▪ Forslag om foldrenovering kan tænkes ind i budgettet 
▪ Loppemarked – salg af brugt rideudstyr 

• Juniorudvalg eller rideskoleansvarlig 
▪  Græsfolde til sommer på Kikhanebakken 

• Hvad er planen?  
• Udmelding i god tid? 
• Mulighed for personale til ind/udlukning? 

o Lulu Tøpholm: 
▪ Mgl. nyhedsbrev, referater, bestyrelsesmøder? 

• Svar:  
o Bestyrelsesmøder i aktivitetsplan, referater på 

hjemmesiden og nyhedsbrev bliver sendt ud.  
o Opfordring fra stævneudvalget: 

▪ Vi mangler nye kræfter, og vi håber, at der er endnu flere, der gerne vil 
bidrage og vil være et aktivt medlem af stævneudvalget og caféudvalget. 

 

 


